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Vragen van het lid Vedder (CDA) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht «In november geen schoolfruit meer» 
(ingezonden 25 oktober 2023). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel ««In november geen schoolfruit meer»; 
Leveranciers: voor dit bedrag kan het niet meer uit»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het leveren van gratis fruit aan basisscholen een 
maatschappelijk belang dient, omdat het ervoor zorgt dat kinderen al op 
jonge leeftijd gezond leren eten? 

Vraag 3
Ziet u in dat dit alleen mogelijk is wanneer daar een fatsoenlijke subsidie 
tegenover staat? 

Vraag 4
Kunt u toelichten waarom de subsidie wordt verlaagd, terwijl de kosten voor 
producenten en leveranciers stijgen? 

Vraag 5
Klopt het dat er verkeerde berekeningen zijn gemaakt door de Wageningen 
University & Research (WUR) waardoor de subsidie onbedoeld te laag 
uitvalt? Zo ja, waarom wordt deze fout niet hersteld? 

Vraag 6
Klopt het dat u niet bereid bent om, zoals twee jaar geleden wél werd 
gedaan, de subsidie te verhogen? Zo ja, waarom niet? 

Vraag 7
Bent u bereid om de vergoeding alsnog te verhogen naar een marktconform 
niveau, zodat de levering van gratis fruit aan basisscholen kan worden 
voortgezet? 

1 De Limburger, 16 oktober 2023, «In november geen schoolfruit meer» (https://
www.limburger.nl/cnt/dmf20231016_95696085).
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Vraag 8
Kunnen eventuele eenmalige meerkosten worden gedekt vanuit de onderuit-
putting in de lopende begroting van het Ministerie van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit (LNV)?
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